
•

RADA GMINY
SŁUPIA (KONECKA)
woj. świętokrzysIcie

Protokól Nr XXXIV/2017
z sesji Rady Gminy SŁUPIA (KONECKA)

odbytej w dniu 18 sierpnia 2017 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy
w Słupi

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kuder otworzyła sesję o godz. 930 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 13
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób, stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - lista obecności radnych stanowi
załqcznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Skarbnik Gminy

Dyrektor SP w Wólce

Dyrektor SP w Pilczycy

Radca prawny

Robert Wieigopolan

Dorota Basiak

Andrzej Rudziński

Wiesława Arwaj

Sylwester Ziębicki

sołtysi, przewodniczący rad sołeckich, zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXXW2017 z sesji odbytej 8 czerwca
2017 roku. Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.
Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXXIII/2017 z sesji odbytej 14 lipca 2017
roku. Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Ad. pkt 3

Nikt nie wnosił zmian do porządku obrad. Wobec czego rada Gminy w obecności 13 radnych
przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu Nr XXXW20ł 7 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu

8 czerwca 2017 roku i protokołu Nr XXXIII/2017 z sesji odbytej w dniu 14 lipca
2017 roku.

3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na lata
2017-2025.



b) dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 rok.
c) ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie

Gminy Słupia (Konecka) w miejscowości Pilczyca.
d) zatwierdzenia regulaminu określającego szczegółowy tryb i warunki

wydawania zgód oraz pobierania opłat za korzystanie przez przewożników
drogowych i operatorów publicznego transportu zbiorowego z przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina
Słupia (Konecka).

e) podwyższenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Słupia (Konecka).
S. Informacja o sposobie realizacji wniosków na Odnawialne Źródła Energii.
6. Ocena stanu przygotowań placówek oświatowych do pracy w roku szkolnym

2017/2018.
7. Ocena realizacji remontów dróg gminnych i powiatowych
8. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
11. Sprawy różne
12. Zamknięcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 4a

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia na lata
2017-2029 (treść w załączeniu) przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności l3 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/234/2017 w
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia na lata 2017-2029,
treść której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 4b

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie
gminy na 2017 rok (treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności ł3 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIV1235/2017 w
sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2017 rok, treść której stanowi załącznik do
protokołu.
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Ad. pkt 4c

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na
terenie Gminy Słupia (Konecka) w miejscowości Pilczyca (treść w załqczeniu) przedstawiła
Przewodnicząca Rady Gminy.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/236/2017 w
sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy
Slupia (Konecka) w miejscowości Pilczyca, treść której stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4d

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminu określającego szczegółowy tryb i
warunki wydawania zgód oraz pobierania opłat za korzystanie przez przewoźników
drogowych i operatorów publicznego transportu zbiorowego z przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Słupia (Konecka)
przedstawiła T. Matuszczyk.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/237/2017 w
sprawie zatwierdzenia regulaminu określającego szczegółowy tryb i warunki wydawania
zgód oraz pobierania opłat za korzystanie przez przewoźników drogowych i operatorów
publicznego transportu zbiorowego z przystanków komunikacyjnych, których
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Słupia (Konecka), treść której stanowi
załqcznik do protokołu.

Ad. pkt 4e

Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr llVl 1/2014 Rady Gminy Słupia z dnia 16
grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Wójta Gminy Słupia (treść w

załqczeniu), przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.

Nikt nie wnosił uwag do projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności l3 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/235/2017
zmieniająca uchwałę Nr IIIIll/2014 Rady Gminy Słupia z dnia 16 grudnia 2014 roku w
sprawie ustalenia warunków pracy i płacy Wójta Gminy Słupia, treść której stanowi
załqcznik do protokołu.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę w obradach trwającą w godz. 10.30
- 10.50. Po przerwie obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania po
przerwie to 12 osób.
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Ad. pkt 5

Informację o sposobie realizacji wniosków na Odnawialne Źródła Energii przedstawiła
A. Kołodziejczyk. Wyjaśniła zebranym, że osoby, które zadeklarowały wcześniej udział w
projekcie będą musiały ponownie złożyć ankietę, podpisany regulamin. Pojawiło się kilka
nowych wańantów. Jest m. in. możliwość montażu instalacji fotowoltaicznej na gruncie, z
tym, że podatek Vat wyniesie wówczas 23%. Nie ma możliwości, aby o montaż instalacji
starały się osoby prowadzące działalność gospodarczą, chyba, że tylko i wyłącznie na użytek
gospodarstwa domowego. Wniosek powinna składać osoba, na którą nie widnieje działalność.
Staropolski Związek Gmin i Miast zaproponował bardzo krótki termin zbierania ankiet.
Będzie to najprawdopodobniej ostatni tydzień sierpnia. Do wszystkich osób, które złożyły w
pierwszym terminie ankiety zostaną wysłane mateńały drogą email lub wiadomość SMS o
zgłoszenie się do urzędu. Wszelkie informacje i ogłoszenia będą wywieszone na tablicy
ogłoszeń w urzędzie oraz w internecie. Istnieje również możliwość zgłaszania się osób, które
nie składały ankiety w pierwszym terminie. Kwota dofinansowania wynosi 60%.
Zainteresowani mieszkańcy płacą 40% instalacji plus kwota VAT. Maksymalna moc
instalacji to 3,24 kW.

Na salę obrad powrócił Radny J. Kaczmarek zwiększając tym samym liczbę uprawnionych do
głosowania do 13 osób.

Wójt wyjaśnił, że oprócz instalacji fotowoltaicznych można składać wnioski na instalacje
solarne.

Przewodniczaca Rady Gminy wyjaśniła, że wniosek o dofinansowanie tych instalacji składa
Staropolski Związek Gmin i Miast przy współudziale gmin będących jego członkami, czyli
Gminy Końskie, Radoszyce, Słupia, Smyków, Ruda Maleniecka i Fałków.

Ad. pkt 6

W punkcie dotyczącym przygotowania placówek szkolnych do rozpoczęcia roku szkolnego
jako pierwszy głos zabrała:

Dyrektor SP w Pilczycy W. Arwaj nadmieniła, że Szkoła Podstawowa w Pilczycy jest w pełni
przygotowana do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Do dyspozycji jest 9 sal lekcyjnych
ogólnych, sala komputerowa, sala językowa, świetlica i sala gimnastyczna, kuchnia i
stołówka. Lekcje będą prowadzone na jedną zmianę. Od I września pracować będą również w
części etatu nauczyciele z likwidowanego gimnazjum. Jedynym mankamentem pojawiającym
się co roku są odklejające się płytki PCV na korytarzu.

Radny J. Skrobisz pytał o przyczynę różnicy w poziomie podłogi na stołówce?

W. Arwaj wyjaśniła, że jest to chyba wina żle zrobionej wylewki podłogowej. Z tej przyczyny
odklejają się właśnie płytki PCV w tym miejscu.
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Dyrektor SP w Wólce A. Rudziński nadmienił, że sale są przygotowane na przyjęcie dzieci.
W chwili obecnej trwają jeszcze prace porządkowe. Teren wokół szkoły również jest
przygotowany do rozpoczęcia roku szkolnego. Szkoła czeka na rozstrzygnięcie przetargu na
salę przyrodniczą, która ma funkcjonować w szkole. Wymieniono część oświetlenia w
klasach i na korytarzu.

Przewodnicząca Rady Gminy pytała czy działa sprzęt komputerowy w Sali informatycznej?

Dyrektor A. Rudziński nadmienił, że sprzęt nie jest najnowszy. W chwili obecnej dział, w
razie potrzeby jest sukcesywnie naprawiany. Szkoła przymierza się do złożenia wniosku o
dofinansowanie nowego wyposażenia Sali informatycznej.

Ponadto nadmienił, że od I września ostatnie 4 klasy gimnazjum będą działać pod sztandarem
szkoły podstawowej w Wólce. Sale klasowe w gimnazjum również są przygotowane do roku
szkolnego.

Ad. pkt 7

W punkcie dotyczącym oceny realizacji remontów dróg gminnych i powiatowych jako
pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Drogownictwa M. Wilk. WY.iaśnił
zebranym, że komisja wykonała objazd dróg gminnych i powiatowych na terenie gminy. Stan
tych dróg uległ dużej poprawie, zwłaszcza dróg gminnych. Dużo odcinków żwirowych
zostało pokryte powierzchnią asfaltową. Dużo odcinków dróg powiatowych pozostało jeszcze
nie wyremontowanych.

Radny J. Kaczmarek nadmienił, że fatalny stan przedstawia droga Rytlów - Zaostrów -
granica województwa.
Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała powiatowi za remont srogi Słupia Bukowie.
Sohys wsi Ruda Pilczycka S. Gunerka zwrócił uwagę na stan poboczy w Rudzie Pilczyckiej.
Radny W. Orzeł nadmienił, że na skrzyżowaniu w Wólce pojawiły się koleiny, które
należałoby usunąć.
Radny M. Janduła wnioskował o większą uwagę zarządu dróg powiatowych na drogach, które
mają powierzchnie asfaltową ale już w złym stanie. One też powinny być remontowane w
szybszym tempie.
Radny J. Skrobisz wnioskował o remont przez powiat drogi do Huciska i w kierunku Huty
Jabłonowej.
Radny M. Wilk wyraził opinie, że powiat powinien wykazać większe zaangażowanie
finansowe w remont dróg powiatowych na terenie gminy Słupia.
Przewodniczący Rady Powiatu M. Król wY.iaśnił, że pobocza w Rudzie Pilczyckiej zostaną
wyrównane. Odnośnie skrzyżowania w Wólce wyraził opinię, że zadaniem dla radnego
powiatowego następnej kadencji jest praca nad utworzeniem tam ronda. To powinno
rozwiązać problem częstych przypadków kolizji drogowych. Nadmienił, że powiat ma na
terenie gminy Słupia 72 km dróg powiatowych. Prace na tych drogach rozpoczęły się
praktycznie w czasie trwania ubiegłej kadencji. Podziękował gminie za dofinansowanie tych
robót w 50% procentach. W tym roku będzie remont na drodze powiatowej Łopuszno-
Przedbórz na 6 odcinkach. Sukcesywnie w miarę posiadanych środków finansowych powiat
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będzie remontował kolejne odcinki. Priorytetem są remonty dróg, a w następnej kolejności w
ramach oszczędności po przetargu są rowy ipobocza.

Ad. pkt 8
Następnie Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami. Nadmienił, że w omawianym
okresie zakończyła się realizacja remontów dróg powiatowych i gminnych na terenie gminy
Słupia. 15 września upływa termin złożenia wniosków na remont dróg gminnych na 2018 rok.
Podpisana została umowa na remont drogi w Czerwonej Woli z dofinansowaniem z FOGR,
umowa na budowę oczyszczalni ścieków z PROW. Do końca sierpnia ma zostać odebrany
azbest. Przyjmowane były wnioski na pomoc żywnościową, zwrot podatku akcyzowego,
500+ i stypendium. Nadmienił, że brał udział w imprezach organizowanych przez sąsiednie
gminy. Trwają prace przy rowach i przepustach na drogach dojazdowych do pól, awariach
wodociągu, prace przy remontach świetlic, wykaszanie trawi wycinanie krzaków. Ciągle
trwają prace przy realizacji funduszy sołeckich.

Ad. pkt 9

W punkcie interpełacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał:

Radny J. Kaczmarek wnioskował o wykopanie rowu w miejscowości Zaostrów (przy jednej z
posesji woda zbiera się na wysokości skrzynki elektrycznej), remont drogi Rytlów -
Zaostrów, remont wyjazdu z Rytlowa na drogę Łopuszno-Przedbórz.
Radny J. Domaradzki pytał o remont mostu na drodze na Mokry Las.
Radny J. Skrobisz wnioskował o remont dróg w miejscowości Mnin Szwedy Mnin
Błagodać.
Radny M. Janduła pytał czy jest jeszcze kruszywo na drogi polne?

Ad. pkt 10

Wójt wyjaśnił, że rów na Zaostrowiu będzie wykonany. Doszło tam do pewnych
nieporozumień między sąsiadami ale temat zostanie rozwiązany. Most na Mokry Las zostanie
wyremontowany przez Lasy Państwowe. Zostanie również złożony wniosek o remont tej
drogi do mostu. Do 15 września zostanie ponownie złożony wniosek na dofinansowanie dróg,
które nie dostały dofinansowania w tym roku. Kruszywo na drogi polne będzie rozwożone w
miarę możliwości.

Ad. pkt 11

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść Rozporządzenia Rady Ministrów, które mówi,
że od 1 stycznia 2018 roku Gmina Słupia (Konecka) będzie się nazywać Gmina Słupia
Konecka, zgodnie z wnioskiem, który złożyła Rada Gminy w marcu tego roku. Nie zmienia
się natomiast sama nazwa miejscowości czyli Słupia.
Sołtys wsi Ruda Pilczycka S. Gunerka pytał co z oświetleniem drogi koło DPS?
Wójt wyjaśnił, że dopóki gmina nie podpisze umowy z PGE na dzierżawę słupów oświetlenia
ulicznego nie można podejmować żadnych działań inwestycyjnych. Jeśli gmina podpisze
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umowę będzie musiała płacić PGE za każdego słupa po 2,50 zł na miesiąc. Nie da się
postawić lamp solarnych ze względu na dużą ilość drzew.
Sołtys wsi Rytlów S. Steplowski podziękował za przycięcie drzew przy drodze powiatowej.
Ponadto wnioskował o remont drogi przez wieś.
Przew. Rady Sol. A Sosnowska wnosiła o wycięcie krzaków przy drodze Olszówka -
Pilczyca.
Sołtys wsi Mnin K. Tkacz pytał o awarię zasuwy na posesji p. Szymańskiego w Mninie.
Woda została zakręcona, a zasuwa jest nie wymieniona.
Wójt wyjaśnił, że awaria zostanie usunięta w ciągu kilku dni.
Sołtys wsi Biały Ług J. Skiba pytał kiedy będzie realizacja funduszu sołeckiego?
Przew. Rady Sol. J. Barnik pytał kiedy zostaną zamontowane znaki drogowe, wnosił o remont
drogi w lesie w kierunku Jakimowic.
Przew. Rady Sol. W. Odziemek podziękował Wójtowi za remont świetlicy w Czerwonej Woli
Kolonii.
Wójt zachęcił zebranych do udziału w konkursach dożynkowych, czyli na najpiękniejszy
wieniec i naj smaczniejszą potrawę. Dla wygranych są przewidziane nagrody.
Przewodniczaca Rady Gminy zaprosiła wszystkich na Michałki, które zostaną zorganizowane
w Pilczycy w dniu 29 września oraz warsztaty malarskie organizowane w Mninie w dniach 29
sierpnia - I września.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zamknęła obrady XXXIV sesji Rady Gminy o godzinie 12.30.

Protokolant
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